

V International science and practical conference: "DEVELOPMENT OF MODERN ECONOMICS AND MANAGEMENT: PROBLEMS AND PROSPECTS" Vladikavkaz, December 3-4, 2019

UDC: 33

Impact of predictive analytics on company performance in the digital economy

A. Pozmogov, A. Gergaulov, V. Cherkasova

For effective management of the organization and making optimal management decisions at all levels in the digital economy, it is necessary to develop methods for analyzing the results of economic activity. Intelligent analytics of the big data array is one of the main modern trends in the analysis of financial, economic and operational-technical activities of large companies.

Keywords: digital economy, predictive analytics, big data analytics, innovations, corporate management, corporations

References

1. Будущее российского инновационного бизнеса: тенденции постцифровой эпохи / А.И.Позмогов, И.Э. Гергиев / Под ред. А.И. Позмогова. М.: РУСАЙНС, 2019.
2. Глобализация и институциональная модернизация экономики России: теория и практика / Под общ. ред. В.В. Бондаренко, Е.М. Щербакова, Н.В. Колгановой, Т.В. Харитоновой. М.: Прометей, 2019.
3. Инструменты оценки и обеспечения устойчивого развития отраслей российской экономики / Кожевина О.В., Батаева Б.С., Богачев Ю.С. и другие. М.: Научно-издательский центр ИНФРА-М, 2018.
4. Позмогов А.И., Гергиев И.Э., Каллагов Б.Р., Бекойты А.Г. Перспективы развития интегрированных корпоративных бизнес-структур в условиях неустойчивости социально-экономических систем. М.: РУСАЙНС, 2018.
5. Хубаев Т.А., Позмогов А.И., Тавасиева З.Р., Гергиев И.Э. Corporate Social Responsibility as A Basis For Interaction Between Business And Government // Purushartha - A Journal of Management, Ethics and Spirituality. Purushar
6. Цифровая трансформация российского бизнеса / А.И. Позмогов, И.Э. Гергиев, Н.А. Мардеян, З.П. Гасиева, З.О. Цораев. М.: РУСАЙНС, 2019.

**Финансовый университет при Правительстве РФ (Владикавказский филиал),
г. Владикавказ, Россия**